
台灣RoHS	CNS	15663	

限用物質含有情況標示聲明書	
Declaration of the Presence Condition of the Restricted Substances Marking 

 

設備名稱：漏電斷路器(漏電保護專用) 
型式：N-42 2P 15.20.30.40A AC110.220V 兩用 60Hz 2.5kA 15.30.50.100.200.300mA 高速型 
型式：N-32S 2P 15.20.30A AC110.220V 兩用 1.5kA 15.30mA 高速型 
系列型式：N-33-HV 3P 15.20.30A AC220.380.440V 三用 1.5kA 15.30.50.100.200.300mA 高速型 
 

設備名稱：漏電斷路器(接地故障保護.過負載保護及短路保護兼用) 
型式：N-32E 2P 15.20.30A AC110/220V 60Hz 15.30.50.100.200.300mA 220V 1kA 110V 1.5kA高速型 

設備名稱：詳如頁尾所示           型號（型式）：詳如頁尾所示 
Equipment name                          Type designation (Type) 

單元Ｕnit 

限用物質及其化學符號 
Restricted substances and its chemical symbols 
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外殼 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

電路板 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

電線 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

接點及金屬元件 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

跳脫線圈 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

備考1.〝超出0.1 wt %〞及〝超出0.01 wt %〞係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。 

Note 1：“Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the 
reference percentage value of presence condition. 

備考2.〝○〞係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。 
Note 2：“○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence. 

備考3.〝－〞係指該項限用物質為排除項目。 
Note 3：The “−” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption. 




